
VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
KARLSKOGA HÄSTSPORTKLUBB 

2022 

Styrelsen: 
Katarina Anderssson-ordförande, Eva Eriksson-kassör, Emma Puranen-
sekreterare, Linus Johansson-ledamot, Susanne Eriksson-ledamot, Annika 
Eriksson-ledamot, Alexandra Norberg-ledamot, Carro Pont-ledamot, Kicki 
Johansson-suppleant


Revisorer: 
Föreningens revisorer har under året varit Jörgen Johnsson och Rolf Bäckelin


Representanter: 
Katarina Andersson, Linus Johansson och Emma Puranen har representerat 
klubben i samband med föreningsträffen hos Karlskoga Kommun. 


Katarina Andersson och Eva Eriksson har representerat klubben på 
Distriktets olika träffar. 


Föreningslokal: 
Våra tävlingar och andra aktiviteter har anordnats i Rosensjö ridhus som 
tidigare år.


Medlemmar: 73 stycken 

Inre verksamhet: 
Under året har vi haft 11 protokollförda styrelsemöten, protokollen ligger ute 
på klubbens hemsida och mötena är öppna för alla medlemmar i föreningen. 


Under året har vi arrangerat 1 st Distanstävling, 2 st dressyrtävlingar samt 1 
Working equitations tävling. 

Vi har även haft 1 st klubbhoppning och 1 st klubbdressyr.  


Vi har under året haft div träningar i Rosensjö ridhus.


Klubbmästare: Working equitqation - Carro Pont/TP Kamakazi, Dressyr 
-Emilia Svensson/Frei, Hoppning -Sofie Andersson/Chouman, Fälttävlan-
Sofia Östlund/Rasputin, Distans-Bea Alfredsson/Saffiya


DM guld i hoppning gick till Malin Åkerberg/Törnrosa och DM brons i 
ponnydressyr kat C gick till Nellie Magnusson/Oh Quite Right




DM guld i distans gick till Ebba Boberg/Enzo och bronset gick till Alexandra 
Norberg/Cobrah


Vi hade med ett lag i SM distansritt, i laget red Alexandra Norberg, Bea 
Alfredsson, Victoria Boberg och Timmy Compier.


Individuellt SM i distans deltog Timmy Compier/Enzo Exlusive, 160 km


Ponnydressyr div 4 gick segern till Karlskoga Hästsportklubb, i laget red 
Vilda Tedenbo, Elicia Fuchs, Saga Petri och Noelle Sköld.


Vi har under året haft 49 st licensierade ryttare som representerat klubben i 
dressyr, hoppning, distans, fälttävlan samt working equitation.


Vi har även haft en Loppis med hästrelaterade saker i Rosensjö ridhus, med 
stort intresse av både försäljare och köpare. 


Under året har vi även haft en grönkort utbildning för både egna medlemmar 
och andra klubbars medlemmar.


I oktober anordnade Örebro- och Värmlands ridsportsförbund en 
Föreningskonferans på Loka Brunn i två dagar, klubben representerades av 6 
st från styrelsen, en mycket intressant och givande konferens.


Yttre verksamhet: 
Vi deltog på Kommunens Kultur & Föreningskalas som i år var i Nobelhallen.


Vi har flyttat våran klubbshop från Intersport till Fabriqen.


Vi har haft 4 st försäljningar under året, Newbody, Ravelli samt Robertssons 
korv vid två tillfällen. 


Klubben deltog i Prideparaden som anordnades av kommunen.


Slutord: 
Tack vare eldsjälar har 2022 varit ett mycket framgångsrikt år för klubben.


………………………

Katarina Andersson/ordförande



